

التاريخ: 2021/05/25
المرجع: 2021/RCAD/KSE/101

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

أحرفي

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP

أحرفي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2021/05/25	التاريخ
شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة
رصدت الشركة بتاريخ 2021/05/25 عملية إختراق سيبراني لشبكة الشركة الداخلية من خارج دولة الكويت، وتم التعامل مع عملية الإختراق، حيث يقوم الفريق الفني بالشركة بالتعاون مع خبراء مختصين بإجراء اللازم لإتمام تأمين بيانات الشركة وعملائها. كما أنه جاري التنسيق مع الجهات الأمنية الرسمية لإتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة.	المعلومة الجوهرية
لا يوجد أثر مالي.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة



نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة





Date: 25/05/2021
Ref: 101/KSE/RCAD/2021

**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Disclosure of Material Information

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, find enclosed the Disclosure Form of Material Information.

Sincerely,

**Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member**

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP





Disclosure Form of Material Information

Date	25/05/2021
Name of the listed Company	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
Material Information	<p>The company on 25/05/2021 has identified a cyber-security breach to its internal network from outside the State of Kuwait, which has been contained, whereby our technical team in cooperation with expert specialists are taking the necessary measures to fully secure the company's data and that of its clients.</p> <p>Coordination with the authorities is ongoing to take the required legal actions.</p>
Significant effect of the material information on the financial position of the Company	There is no financial impact.

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member